

CLASSIC DRIVER



1986 Panther Kallista

Lot sold	USD 24 118 - 30 148 EUR 20 000 - 25 000 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1986	Interior colour	Beige
Number of seats	2	Condition	Restored
Number of doors	2	Location	
Drivetrain	2wd	Fuel type	Petrol
Interior type	Leather	Exterior colour	Red
Lot number	46	Car type	Convertible / Roadster

Description

The Panther Kallista is an recreation automobile from the British manufacturer Panther Westinds. The Kallista was produced from 1982 to 1990. The bodywork is aluminum on a tubular chassis.

Our model is equipped with the Ford engine "Pinto" carburettor 2.0.

Typical "propulsion", without assistance and reliable, the Panther Kallista is an automobile which attracts sympathy without be intimidating, all this for a reasonable cost....

Its general condition is very close to new and its original scheme colour adds to its originality.

La Panther Kallista est une automobile de loisirs du constructeur britannique Panther Westinds. La kallista a été produite de 1982 à 1990. La carrosserie est en aluminium sur un châssis tubulaire.

Notre modèle est équipé du moteur FORD "Pinto" 2.0 carburateur.

Très typée "propulsion", sans assistance, fiable, la Panther Kallista est une automobile qui attire la sympathie sans être intimidante, tout cela pour un coût raisonnable...

Son état général est tout simplement proche du neuf et son colour scheme original ajoute à son originalité.

BOULE

Boule

Auctions & Private treaty

First name Stephane

Last name Boule

2 AVENUE HENRI DUNANT

98000 Monaco

Monaco

Phone +377-97776140

Fax +33-640220612

Mobile phone +377-97776154

<http://www.boule-auctions.com>

<https://www.classicdriver.com/en/car/panther/kallista/1986/396254>

© Classic Driver. All rights reserved.